
中臺科技大學第十五屆「2023 跨域長期照護」國際研討會徵選研究論文發表 

 

本研討會接受中文/英文投稿，將提供所有經審查錄取之研究論文發表證明。 

一、主題 

歡迎投稿與下列議題相關之研究論文： 

健康照顧服務產業創新發展(Health Innovation) 

安全環境(Safe Environment) 

智能隨身照護提昇(Smart Care) 

實證導向的全人照顧(Evidence-Based Comprehensive Care) 

其他 (與長期照護相關議題)(Other) 

 

二、摘要格式 

投稿請依大會提供的範本撰寫，英文摘要詳見【投稿指引】 

投稿摘要格式指引如下： 

(一) 字數限制為 500 字，包含副標題，所有的摘要可以中文/英文形式呈現。 

(二) 版面設定上、下、左、右之邊界均為 3 公分，一律採 Times New Roman 字型，標楷體，單行

間距。 

(三) 副題與標題使用 14 號字，置中，內文使用 12 號字。 

(四) 必須註明作者姓名、職稱、學歷，所屬單位，使用 12 號字，以及在摘要最後註明通訊作者的

e-mail。 

(五) 摘要書寫需具備以下副標題： 

1. 簡介/背景/重要性 

2. 目的/假說/目的或問題 

3. 方法/步驟 

4. 結果/發現 

5. 討論/實務應用 

6. 結論 

三、稿件繳交日期 

僅接受線上投稿，投稿時請註明投稿形式「口頭或海報發表」，請於 2023 年 4 月 10 日下午 5 時

前，以 Microsoft Word 檔案格式，上傳至網頁連結：https://forms.gle/KkViEy8qHGjMMJ5Z8 

四、連絡窗口 

報名繳費相關事宜聯絡者：E-Mail 至: 108347@ctust.edu.tw，電話：04-22391647 轉 8110 王老師 

投稿相關事宜聯絡者：E-Mail 至: 107316@ctust.edu.tw，電話：04-22391647 轉 6261 陳老師。 

五、注意事項 

所有的摘要，將由審查委員以無記名方式進行審閱，審閱過程中將無法得知作者名字或學校/工作

地點，預計於 2023 年 5 月 1 日星期一前以 email 通知代表作者錄取與否，海報發表者請於海報發

表時段，至少有一位代表作者在場，以便進行海報發表與觀摩。投稿口頭發表者，經錄取會個別

通知邀請與會口頭報告。 

六、海報展示論文之尺寸：寬 90 公分，高 120 公分。 
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附件：投稿指引 

Research Title 

Subtitle   

( Maximum Two Rows ) 
 

First author's first name initials and family name, Second author's first name initials and family name, Third author's first name 

initials and family name, ... 

Authors’ affiliation, City, Country 

 

These directions are written in the format required for abstracts for the The 15th International Academic 

Conference 2023. We advise you to download these directions as a MS Word document and use it as the 

template.  

 

The abstract should not exceed TWO A4 pages and no more than 500 words including all the texts.  

 

Page margins should be 3 cm for top margin, right, left and bottom margins. Use the font type: Times New 

Roman, with single-spaced lines.  

 

Title of the paper in the style: “Research Title” & ”Subtitle”, 14 points, all caps, centred could span a maximum 

of two rows, and is followed by one blank line.  

 

Author’s names are written in the style: “Authors”, 12 points, centred with initials followed by a dot; family 

names are written in full. Authors are separated by commas and marked with superscript when necessary to 

distinguish authors from different affiliations. 

 

Author’s affiliations in the style: “Author’s affiliations”, 12 points, italic, centred are written in separate rows 

when there are more than one and the last is followed by two blank lines. Abstract text style “Paper text”, 12 

points are justified on middle; paragraphs are not indented, only separated by one blank line.  

 

Abstract context must be included in six sub-heading, must be written in a separate paragraph, which are:  

Introduction/Background 

Aim/Objective/Hypothesis 

Methods 

Results/Findings 

Discussion/Clinical Application 

Conclusion 

 

⮚ Corresponding Author’s NAME & E-MAIL:  ie. XXX @OOO.edu.ΔΔ   

The contact email of the corresponding author should be stated at the end of abstracts. 

 

Please, the abstracts are to be submitted by 5PM, 10th April, 2023 GMT+8: Greenwich Mean Time. 
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The members of the Conference Programme Committee will review the abstracts, then, authors will be informed 

via email about the acceptance or decline of their paper by 1th MAY, 2023. 

 The invitation to an oral presentation will be individually issued to the authors according to the committee’s 

decision.  



The 15th International Academic Conference 2023     No. 

“Transdisciplinary long-term care” 

Central Taiwan University of Science and Technology, Taichung, Taiwan 

ABSTRACT SUBMISSION FORM (摘要投稿申請表) 

投稿主題 

(Paper’s topic) 

類別 Topic Category 
□ Health Innovation 健康產業創新 
□ Safe Environment 安全環境 
□ Smart Care 智能照護 
□ Comprehensive Care 全人照護 
□ Other 其他 

 
發表形式 Preferred Presentation Style  
□ Poster Presentation 海報發表 
□ Oral Presentation 口頭發表 

論文題目（中文） 

Title (Chinese) 

 

論文題目（英文） 

Title (English) 
 

作者資料 

Author 

姓名 

(Name) 

所屬單位機構 

Name of affiliated institute 

職稱 
(Position title) 

通訊作者 

(Corresponding 

author) 

中文(Chinese)   

英文(English)   

第一作者 

(First Author) 

中文(Chinese)   

英文(English)   

第二作者 

(Second Author) 

中文(Chinese)   

英文(English)   

其他作者 

(Other Authors) 

(請依序註明作者序及中

文名字/英文名字， 例

如：3.陳小明/Chen, 

Xiao Ming)  

(Specify each authors' 

order and names, such 

as Third, Xiao Ming 

Chen and so on.) 

 

 



報名聯絡者 

聯絡方式 

(Contact 

person’s info.) 

姓名(Name): 

地址(Address)： 

電子郵件(E-mail)： 

Tel./Office：         Home：           手機(Mobile): ： 

作者確認 

(Author’s 

declaration) 

□1.本文無參加論文研討會“一稿兩投”之情事。 

(The paper is not duplicate submission) 

□2.本文格式符合投稿範例。 

(The format of this paper matches with the guidelines of paper 

submission suggested by the conference. ) 

備註 

(Note) 

 

本申請表請一併與稿件上傳至「中臺科技大學老人照顧系」 

投稿網址: https://forms.gle/KkViEy8qHGjMMJ5Z8  

(Together with your paper, please, upload this form to the 

conference website: https://forms.gle/KkViEy8qHGjMMJ5Z8 ) 

 
 


